



## Protokoll 2025-06-05

### Närvarande ledamöter:

Mats Hellberg  
Sievert Balkeståhl  
Kristina Friberg  
Yvonne Zettergren  
Åke Stöckel  
Margareta Klintholm  
Evy Möller (f.d. ledamot inbjuden som gäst)

### Ej närvarande ledamöter:

Karin Baad  
Eddie Bervelin

### Närvarande tjänstemän:

Ingrid Brännström, Avdelningschef  
Andreas Khatibi, Strateg  
Josefine Rogel Randin, Enhetschef  
Amarvir Singh, Verksamhetscontroller

### Tidpunkt:

Torsdag 5 juni, klockan 13:00-15:00

### Plats:

Förvaltningshuset i Kista

### Protokollet justerat:

Av Mats Hellberg och Sievert Balkeståhl

## Dagordning

### 1. Sammanträdet öppnas

Sammanträdet öppnas av ordförande.

### 2. Val av justerare

Val av justerare är Mats Hellberg och Sievert Balkeståhl.

### 3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs och inga synpunkter på dagens sammanträde.

### 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll från 2025-05-15 2025. Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna.

### 5. Information från förvaltningen

Ingrid informerar om att vi går mot sommar och semestrar. Verksamheterna är igång med att söka vikarier. Hemtjänsten har delats in i 3 områden för att underlätta arbetet med bl a gångtider för personalen.

En ny träfflokal är på gång på Tensta Allé. Preliminär start från september. Lokalen kan bidra till mer rörelse i området där det finns många tomma lokaler.

Den 1 juli träder den nya socialtjänstlagen i kraft. Vår stadsdel är en av fyra pilotstadsdelar i landet. För avdelningens del handlar det mycket om att fortsätta med det vi redan gör, till exempel öppna mötesplatser och samtalsgrupper för personer med demens. Stadsdelen har gjort förändringar i organisationen. En ny avdelning har bildats med syfte att göra det enklare att få kontakt och insatser, ibland utan beslut. Det handlar om att det ska vara lätt att komma in och få stöd.

**Josefine Roger Randin, kanslichef**, informerar om att rådets tillhörighet flyttas till den administrativa avdelningen. Josefine blir ny sekreterare i rådet. Josefine presenterar sig kort under mötet och tar över från och med hösten. Hon kommer att skicka ut information under sommaren. Planeringen för hösten ligger redan.

Budgeten kommer i oktober. Det är viktigt att rådet får vara med i dialogen om budgeten och får information i tid.

Det finns önskemål om att återuppta studiebesök under hösten. Det går att planera in om det finns intresse, till exempel besök till andra kommuners öppna verksamheter.

I en annons i "Mitti" saknas Spånga som mötesplats. Det har förekommit missförstånd kring öppettider. Ingrid kommer att ta upp detta med Maria Wenderlöf.

**Amarvir Singh, verksamhetscontroller**, informerar om sitt arbete mot välfärdsbrott och välfärdsfusk. Han går igenom det arbete som görs både inom förvaltningen och i samverkan med externa aktörer.

Inom Järva handlar det främst om att granska och följa upp hemtjänst, personlig assistans och angränsande insatser för att säkerställa att beställd insatser med tillfredställande kvalitet faktiskt levereras.

Det planeras även utbildningsinsatser och workshops för personalen. En stadsgemensam checklista är framtagen och togs i bruk 2024. Den håller nu på att implementeras i linjeverksamheterna som ett stöd för handläggare.

## **6. Ärenden till nästa nämndsammanträde**

- Inom beställarenheten äldre har en så kallad gul mapp med relevant information delats ut. Det framhölls att även ledamöterna bör få ta del av innehållet. Mappen ska tas med till nästa möte med ledamöterna för gemensam genomgång av vad som är viktigt att lyfta. Ledamöterna bjuds in att ta del av materialet.

## **7. Protokoll från KPR**

- Protokoll fört vid Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR), 2025-05-13. Inga synpunkter på detta, protokollet läggs till handlingarna.

## **8. Övriga frågor**

- Pensionärerna på Rinkeby öppna mötesplats har fått ett erbjudande från en målare som vill rusta upp lokalerna. Ett styrelsemöte på Rinkeby mötesplats är planerat till nästa vecka där man bl a skall diskutera behov av upprustning i lokalen. Detta behöver tas upp med förvaltningen för att se över om det aktuella förslaget är genomförbart och kontrollera vad som står i hyresavtalet.
- Rådet tackar av Evy Möller.

## **9. Mötet avslutas**

Nästa möte i Pensionärsrådet blir 17 september klockan 13:00-15:00 tillsammans med Funktionshindersrådet i Kista förvaltningshus.

## **Bilagor**

1. Protokoll nr 5 från KPR, 2025-05-13.
2. Presentation om välfärdsfusk, presenterad för råden 2025-06-05.